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Van de redactie 
In het Zeegser Loopje en op de 
website informatie voor 
iedereen en iedereen kan/mag 
kopij inleveren, heel graag zelfs! 
Zo houden we elkaar op de 
hoogte van het wel en wee in 
ons mooie dorp. 

De website laat de meest 
actuele dingen zien. Het Loopje 
komt 4 keer per jaar. 

Colofon 
Redactie en vormgeving 
Joke Gerds, Hoofdweg 16 
Telefoon 0592 559313/06 
51318202 
zeegserloopje@gmail.com 
www.zeegse-dorpsbelang.nl 
Inleveren kopij volgende nummer:  

20 november 2022

ZEEGSER LOOPJE  
SEPTEMBER 2022 NR 67 

Oproep 
Wie heeft zin om mij te 
assisteren bij het bijhouden van 
de website en in de redactie van 
het Loopje? Ik doe het al heel 
lang en wil het t.z.t. ook graag 
overdragen aan de jongere 
generatie! Laat maar weten. 
Joke

Activiteiten agenda 2022/2023 
Dorpsbelangen 

(Een aantal data is nog niet bekend, houdt hiervoor het 
Loopje, de website of de mail in de gaten) 

• Pubquiz Vrijdag 14 oktober 20.00 uur in het ‘Witte 
Huis’. Lekker in groepjes van 4 ‘quizen’ met veel 
verschillende onderwerpen. Z.s.m. opgave bij Annet 
Hadders, mathadders@home.nl, want  vol is vol!      

• Sint Maarten Vrijdag 11 november 17.30 
gezamenlijke start van de Sint Maarten viering. Alle 
kinderen zijn met ouders/verzorgers/opa's en oma's 
van harte welkom om onder het genot van een hapje 
en een drankje te zingen en elkaars lampions te 
bewonderen en daarna bij de deuren langs. 

• Sinterklaas. Het is zeker dat sinterklaas ook dit jaar 
een bezoek aan Zeegse gaat brengen. Datum volgt. 

• Kerstboom op de Brink. Er komt dit jaar weer een 
kerstboom, datum en eventuele activiteiten volgen. 

• Oliebollen. Wij hopen dit jaar op oudejaarsdag weer 
oliebollen te gaan bakken.  

• Nieuwjaarsborrel. Het nieuwe jaar met z'n allen 
inluiden. Datum, tijd en plaats volgen. 

• Algemene ledenvergadering dinsdag 14 maart 
2023 
20.00 uur in het ‘Witte Huis’.  

• Pasen. Activiteiten en tijden volgen 

• Brinkdag zaterdag 15 juli 2023 

mailto:zeegserloopje@gmail.com
http://www.zeegse-dorpsbelang.nl
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Van de bestuurstafel

Nadat iedereen heeft kunnen genieten van een heerlijke zomer, gaat 
alles weer langzamerhand zijn gewone gangetje. De scholen en 
sportverenigingen zijn weer begonnen. Het bestuur van 
dorpsbelangen heeft weer de eerste vergadering gehad en komt in 
dit Zeegser loopje met de activiteiten voor het jaar 2022/2023, zie 
voorpagina. Het afgelopen jaar was zoals iedereen weet en 
vernomen heeft een bijzonder jaar. Een jaar waarin corona ten dele 
bepalend was in het wel of niet kunnen uitvoeren van de 
verschillende activiteiten. Gelukkig kon een aantal activiteiten wel 
doorgaan. Van Sint Maarten, Sinterklaas, de Pubquiz, Pasen, Vrijmibo 
en de Brinkdag heeft iedereen kunnen genieten. Helaas was pasen 
dit jaar zonder paasvuur en lukte het oliebollen bakken niet.  

De creatieve commissie vierde dit jaar dat ze voor de tiende keer op 
rij het dorp weten op te vrolijken. Dit jaar met het thema ‘Kleurrijk 
Zeegse’. Super dat jullie dit al die jaren op deze manier weten te 
organiseren. De spelletjes, koekhappen, spijkers slaan, schminken, 
ezeltje prik en nog veel meer werden vol enthousiasme door de 
kinderen met hun vaders, moeders, opa’s en oma’s gedaan. Aan het 
eind van de middag was er voor alle kinderen en volwassenen een 
patatje en een snack.  

In het begin van de avond werd er fanatiek jeu de boules gespeeld 
en aansluitend was er een avond met muziek, verzorgd door DJ Hein 
Westerhof. 

Ik heb iedereen zien genieten van een fijne, ontspannen en gezellige 
dag. Feestcommissie (Ingmar en Morijn) dank jullie wel voor het 
organiseren van deze dag.  

Naast de feestelijkheden is de verkeerscommissie nog in overleg 
met de gemeente omtrent de situatie aan de Hoofdweg. Vanwege 
vakanties is een en ander wat vertraagd, maar binnenkort hopen we 
u hier meer over te kunnen melden!  

Iedereen die op wat voor manier dan ook het afgelopen jaar tot een 
geslaagd jaar heeft weten te maken wil ik hartelijk bedanken. En ik 
hoop dat wij ook het komend jaar weer met zijn allen laten slagen! 

Annet Hadders, voorzitter 
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Eind zomer 

’Tis weer voorbij, die mooie zomer, die 
zomer die begon zowat in mei, het leek alsof 
er geen einde aan kon komen, maar voor je 
t weet is heel die zomer al weer lang 
voorbij’….. wie zong dit liedje? 

Bij het lezen van dit Zeegser Loopje is de 
maand september begonnen, officieel de 
herfstmaand, dus ja, de echte zomer is 
voorbij. Er kunnen nog wel hele mooie 
zomerse dagen zijn, maar het is al bedauwd, 
het is later licht ’s morgens en eerder donker 
’s avonds, kortom, de dagen worden korter 
en dat is een teken dat de herfst in aantocht 
is.  

Het was wel een mooie zomer, veel 
zonneschijn, veel droogte, vooral veel 
droogte. Af en toe een bui, maar te weinig 
water, dat was en is te merken aan de natuur 
en de tuinen. Wat breder bekeken, ook voor 
de boeren was het afzien, de 
landbouwproducten op het land hadden en 
hebben nog steeds te weinig vocht, 
waardoor de groei stagneert. We moeten 
straks meer betalen voor onze aardappeltjes. 
De scheepvaart heeft te maken met te 
weinig water in de rivieren, zodat ze met half 
geladen schepen moeten varen. Al met al 
een boel ellende, maar …… voor de 
gewone burger was het een mooie zomer. 
Veel buiten zijn, veel in de natuur, veel aan, 
op en in het water, veel fietsen, veel 
wandelen, op vakantie gaan in Nederland, 
het kon allemaal. En ….. het zal ooit weer 
gaan regenen en wie weet, misschien al heel 
snel. 

Straks wordt het weer lichter om ons heen, 
als al dat groene blad verkleurt en later naar 
beneden valt. De natuur gaat door met de 
wisseling van de seizoenen, ondanks te veel 
stikstof. Dat is een zekerheid in het leven. 

Groetvanmij 
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De Keet van Tynaarlo in Zeegse 

Tijdens de week voorafgaand aan de Brinkdag op zaterdag 9 juli is het jullie waarschijnlijk niet 
ontgaan dat er een opvallende kleurrijke keet op de Brink stond. Dat was de Keet van Tynaarlo. 
Een container omgetoverd tot een mobiele keet die naar de mensen toegebracht wordt, waar 
het dienst kan doen als ontmoetingsplek, podium of kantoor. Een ontmoetingsplek voor allerlei 
activiteiten die belangrijk zijn in een dorp als bijv. Zeegse. Sport, kunst en cultuur, 
dorpsbelangen, grote en kleine ondernemers, jongerenwerk, kleine kernen, klimaatadaptie, 
brandweer, groen en wonen, werken integraal samen bij de totstandkoming en uitvoering van 
de programmering. Alle dorpsbewoners hebben een flyer in de bus gekregen met de 
programmering van de Keet van Tynaarlo.  

Brandweer in het kader van 
preventie in Zeegse 

Op maandag 4 juli heeft de brandweer de 
resultaten gepresenteerd van de schouw die 
gehouden is op 28 juni. Toen heeft de 
brandweer, samen met enkele dorpsbewoners, 
met de grote spuitwagen een rit door het 
bosgebied rondom Zeegse gemaakt. Deze 
brandweerwagen wordt ingezet als er brand is 
in een bosgebied omdat de wagen 
drieduizend liter water in een tank bij zich 
heeft. Voordeel daarvan is dat gelijk kan 
worden begonnen met blussen als de auto ter 
plaatste is. Als er eerst nog meters slangen 
moeten worden uitgerold gaat zeer kostbare 
tijd verloren. Daarom is bereikbaarheid erg 
belangrijk. Bij de aanrijtijd van de 
brandweerkazerne naar Zeegse gaan ook al 
zo’n twintig minuten verloren. Met name het 
bosgebied werd bezocht, omdat daar de 
meeste obstakels werden verwacht. Hoofdweg 
en Goldakkers zijn goed bereikbaar voor 
hulpdiensten. 

Tijdens een bijeenkomst op de Zeegsterhoeve 
zijn een veertigtal bewoners geïnformeerd 
over de resultaten. Omdat ik ook de andere 
inwoners, en met name de bosbewoners van 
Zeegse, deze belangrijke informatie niet wil 
onthouden, dit artikel.  
(Lees verder op pagina 4) 
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De brandweer adviseert de volgende normen: 

• De wegen moeten in verband met doorgang minimaal 3,5 meter breed zijn. 

• Er moet een vrije hoogte zijn van 4,2 meter boven de kruin van de weg. 

Voornoemde maten hebben te maken met de afmetingen van de brandweerwagens. 

• Houtwallen mogen maximaal 60 cm hoog zijn en er moet vermenging zijn van zand 
en blad om brandgevaar te verminderen. 

• Houtwallen moeten minimaal 2 meter vrijstaan van bomen. 

• Alle wegen moeten vrij zijn van hekjes of andere afsluitingen die de doorgang van 
hulpdiensten kunnen belemmeren.  

De brandweer heeft bij de schouw geconstateerd dat de normen zoals boven omschreven 
binnen het bosgebied in veelvoud worden overschreden. Zie ook foto’s. 

Daarom een oproep aan alle bosbewoners om de wegen en paden in het bos en het 
terrein rond je woning kritisch te bekijken en actie te ondernemen als dat nodig is. Dit in 
het belang van jullie eigen veiligheid en die van je mede bosbewoners.  

Daarnaast heeft de brandweer uitgebreid aandacht besteed aan rookmelders. Immers met 
ingang van 1 juli van dit jaar zijn rookmelders in alle woningen verplicht. Op iedere 
verdieping van uw huis waar gewoond wordt, moet minstens een goedgekeurde 
rookmelder hangen.  

Hilda Hoepman
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Duurzaamheid (programma Cultuurkeet Tynaarlo) 

Op dinsdag 5 juli 2022 was de beurt aan Fleur van der Laan over de aanleg van het voedselbos 
aan de Munkakkers, Jan Reinder Smeenge van de Zeegster Hoeve over duurzame landbouw 
en Carla Veldhuis, beleidsadviseur klimaatadaptie gemeente Tynaarlo. Welke maatregelen kun 
je zelf nemen rond huis en tuin? 

Voedselbos Zeegse 

Fleur beet de spits af. Deze pittige tante was ooit zeevrouw, 
hoofdwerktuigkundige op diverse zeeschepen. Ze verraste’ vriend en 
vijand’ door te beginnen met een live optreden. Jammer als jullie dat 
gemist hebben. We maakten ook kennis met haar dochter. Fleur vertelt 
wat een voedselbos is. Dat het niet bemest wordt en geen water aan de 
planten wordt gegeven. De meerjarige planten, die zij in vakken poot, 
moeten zelf op zoek naar water. Ploegen en schoffelen is uit den boze. 
Daarmee wordt het wortelstelsel vernietigd. Het duurt drie tot vier jaar 
voor er een evenwichtig beheer van de bomen, struiken en planten is. 
Fleur is in september 2021 gestart op 2,5 hectare grond. Ze produceert 
voor de lokale markt. De producten zijn te koop in de kraam bij de 
ingang van het voedselbos aan de Munkakkers en in de biologische 
winkel Go Pure in Zuidlaren. Tijdens de lezing had Fleur zelf gemaakte 
vlierbloesemsiroop bij zich. Haar website: 
www.voedselbosmunkakkers.com 

Natuurlijk boeren op de Zeegster Hoeve 

Jan Reinder Smeenge is bekend als boer van de Zeegster Hoeve. Hij woont al vijftig jaar op de 
boerderij. In 2010 ging het roer op de boerderij om van een traditionele boerderij naar een 
vlees- en zoogkoeien bedrijf. De kudde koeien wordt ingeperkt en er wordt overgegaan naar 
natuurlijk boeren. Ook worden het melkquotum verkocht. Alle vijfenvijftig hectare grond wordt 
gebruikt voor het zo natuurlijk mogelijk boeren. Het werkelijke aandeel hiervan ten opzichte 
van de totale activiteit op De Zeegster Hoeve  bedraagt 30 a 40%. Daarnaast werd gestart met 
een B&B en de mogelijkheid voor vergaderen bij de boer. Vlees van eigen koeien wordt 
verkocht in de boerderijwinkel. Jan Reinder houdt een gepassioneerd verhaal over het 
boerenleven anno nu. Minder dierlijke mest gebruiken, waardoor het land schraal is. Hoe hou 
je dan je dieren gezond? De problematiek van de oprukkende uitheemse planten komt ook 
aan de orde, Jacobskruiskruid, Springbalsemien en Japanse duizendknoop. In deze tijd met 
demonstraties van boeren, discussie over fijnstof,  megastallen en biovergisters kan een 
discussie met de zaal niet uitblijven. Die gaat Jan Reinder niet uit de weg.  
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Energietransitie Zeegse  

Na beide verhalen besluit mevrouw Veldhuis dat het 
niet gepast is als zij nog een verhaal gaat houden over 
klimaatadaptie.  

Mooi dat onze dorpsgenoot Bert Niesters m.b.t. 
energietransitie de handschoen heeft opgepakt. Een 
groot aantal bewoners is enthousiast over zijn voorstel, 
gedaan via de app Zeegser beslommeringen, om 
energieverbruik en gasverbruik te verminderen. Daar 
zullen we een evenwicht in moeten zien te vinden. Hij 
heeft via Carla Veldhuis al contact gehad met Lusanne 
van Benthem, beleidsadviseur duurzaamheid van de 
gemeente Tynaarlo, die informatie heeft gedeeld en 
heeft toegezegd initiatieven te ondersteunen.  

In meerdere delen van de gemeente van Tynaarlo zijn 
al stappen gezet en nu is het tijd om verdere stappen 
voor Zeegse te ondernemen.  

Inmiddels heeft Bert Niesters de app ‘Energietransitie 
Zeegse’ gelanceerd, waarin alle belangstellenden 
opgenomen zijn. Nieuwe belangstellenden, die zich 
nog niet eerder hebben gemeld, kunnen dat doen via 
tel.nr 06-21102020 of via email: bertniesters@ziggo.nl 
Dan worden ze toegevoegd. 

Hilda Hoepman

mailto:bertniesters@ziggo.nl
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Hallo dorpsgenoten, 

Wij zijn Yoeri & Rianne en wonen sinds december 
2019 aan de Goldakkers 15.  
We zijn vanuit een appartement in de stad 
Groningen verhuisd naar een fijn huis met heerlijk 
ruime tuin. Aan het huis hoefde niet veel te 
gebeuren, maar de tuin hebben we flink aangepakt, 
zodat deze klaar was voor de komst van de kleine. 
Vorig jaar is onze dochter Nine geboren. Heerlijk dat 
zij kan opgroeien in zo’n prachtige omgeving. We 
genieten nog steeds van deze mooie plek en natuur 
en hopen dit nog lang te kunnen doen. 
Wie weet tot ziens! 

Even voorstellen..

Er zijn nieuwe Zeegse vlaggen in de maak. Eind 
september weer op voorraad in de maten 100 x 70 cm 
voor aan huis en 225 x 150 cm voor aan de vlaggenmast.  

Te bestellen bij Anneke Joosten, Goldakkers 12, 0652323833
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‘Kleurrijk Zeegse’, een terugblik… 

Het thema van dit jaar (2022) is ‘Kleurrijk Zeegse’. Bewoners hebben op fantasierijke wijze 
vormgegeven aan dit thema. In ongeveer 52 tuinen, zowel in het dorp als in het bos, waren 
creaties te bewonderen. De panelen, bij de ingang van het dorp, van de diverse kunstenaars uit 
Zeegse, trekken veel bekijks.  

Alle voorgaande thema’s 
Rond de Brink zijn in het kader van het 10-jarig jubileum van de creatieve commissie alle thema’s 
van de afgelopen tien jaar terug te vinden. Het eerste project was Wild breien, zie de bank bij het 
Hotel (2012), daarna volgde het ontwerp voor de vlag van Zeegse, bovenop de beachpaal en bij 
vele huizen rond de Brink (2013), Bloemen Zeegse, rondom het informatiebord (2014), Schapen, 
te vinden in diverse tuinen van bewoners om de Brink (2015), Dichter in Zeegse, zie het bankje 
op de Brink (2016), Keigaaf Zeegse, voor Schipborgerweg 2 (2017), Zeegse verschrikkelijk mooi, 
voor Schipborgerweg 6 ((2018), Zeegse ziet ze vliegen, Hoofdweg 46 (2019), Zeegse ziet het 
zitten, in de tuin van Schipborgerweg 1(2020), Zeegse daar zit muziek in, in de tuin van 
Hoofdweg 48 (2021). Hebben jullie ze allemaal gevonden en kunnen bewonderen?  
Recent is achter op het informatiebord op de Brink een paneel geplaatst met alle thema’s van de 
afgelopen jaren. Met dank aan jullie, dorpsgenoten en aan Lies Hooijer die het geheel heeft 
afgeschilderd.  
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Andere activiteiten 
Verder organiseerden we in mei een Vroege vogel excursie o.l.v. Jan 
Dijk. Hij nam een klein gezelschap mee om hen in te wijden in de 
geheimen van de natuur rondom Zeegse. 

Donderdag 7 juli is met medewerking van de Harmonie uit Vries een 
optocht in het dorp gehouden met versierde fietsen, kinderwagens 
etc.. De optocht met muziekkorps was ter gelegenheid van het 10-
jarig bestaan van de creatieve commissie. Kinderen, ouders en 
bewoners hebben genoten van de muziek. 

Op de Brinkdag, zaterdag 9 juli, heeft de creatieve commissie 
geschilderd met de kinderen en werden ouders uitgenodigd mee te 
werken aan het paneel dat inmiddels op de achterkant van het 
informatiebord is bevestigd. Een groot aantal kinderen heeft geverfd,  
sommige kinderen waren niet te stuiten. Zij schilderden twee doeken.  

Op zaterdagavond werden op de Brink de prijzen uitgereikt aan de 
winnaars van ‘Kleurrijk Zeegse’. De eerste prijs ging naar de fam. Van 
Fessum op de Schipborgerweg met ‘I love Zeegse’. De tweede prijs 
was voor de fam. Mooibroek met hun kleurrijke creatie in het bos aan 
de Koeweg. Mevrouw Braam kreeg de derde prijs met haar dames 
onder de paraplu. Deze creatie staat in het bos aan de Larixlaan. 

Wij willen de sponsors nogmaals bedanken voor hun financiële 
bijdragen:  Dorpsbelangen Zeegse, Postcodeloterij Buurtfonds en het 
Jenny Vrieling Fonds.  

Het mozaïek bankje 
Dankzij deze bijdragen kunnen wij dit jaar ook het mozaïek bankje op 
de Brink realiseren. Aan het bankje wordt al druk gewerkt. Er is in juli 
gestart met een workshop tekenen, speciaal voor de kinderen. Daar 
waren zes kinderen aanwezig en vier kinderen hebben tekeningen bij 
Lilian ingeleverd. De tekeningen worden verwerkt in de bank.  

Momenteel werken er ongeveer twintig volwassenen aan de bank. In 
de maanden juli, augustus, september, en oktober is en wordt er 
gewerkt aan het plakken van het mozaïek. Het ligt in de planning om 
de onderbouw van de bank in november te plaatsen. De afwerking, 
het opplakken van de verschillende onderdelen, vindt plaats op 
vorstvrije dagen bij een goede temperatuur. Tot op heden (17 
augustus 2022) zijn er 120 manuren gemoeid met het realiseren van 
het bankje. Mocht je ook een bijdrage willen leveren aan het 
mozaïeken dan kun je contact opnemen met Lilian Niesters 
(0624137010) of je melden bij Lies Hooijer (0621530816).  

De creatieve commissie: Anneke Joosten, Riek Oosterveld, Jantina 
Ottema, Lies Hooijer, Lilian Niesters en Hilda Hoepman



11

Hallo, 

Ik ben Max Hadders en heb dit jaar mijn minor, social 
entrepreneurship, gedaan in Zuid-Afrika. Hier heb ik, samen 
met een medestudent, een ‘koffieshop’ opgezet voor de 
mensen die wonen in de Nemato township bij Port Alfred.  
Stenden, onze school, werkt hiervoor samen met de 
organisatie Enkuthazweni special needs centre. Dit is een non 
profit organisatie die jongeren met een beperking de 
mogelijkheid biedt een toekomst op te bouwen. Jongeren uit 
Nemato gaan daar onder begeleiding werken. 

Wij hebben samen met de mensen uit de township een 
ruimte opgeknapt en ervoor gezorgd dat ze konden starten 
met het verkopen van koffie. 
Om dit project te kunnen bekostigen hadden wij minimaal 
2000 euro nodig. Dit voor het opknappen van de locatie en 
het aanschaffen van de benodigde materialen, zoals 
meubilair en een koffiezetapparaat. Wij hebben hiervoor bij 
vrienden/familie/dorpsbewoners/teamgenoten een bijdrage 
gevraagd.  
Ik wil iedereen die een bijdrage geleverd heeft hier enorm 
voor bedanken. Dit heeft er voor gezorgd dat ik mijn minor 
positief heb kunnen afronden. 

Maar nog veel belangrijker is dat de mensen van Nemato  
superblij zijn met de mogelijkheid die ze mede dankzij jullie 
bijdrage gekregen hebben. 
Ze hebben hoop en geloof in de toekomst.  

Nogmaals dank je wel voor de donatie, 

Max Hadders 



Annet Hadders   mathadders@home.nl   0646046505 
Toos Docter   t.docter@home.nl  
Johan van Fessem   johanvanfessem@home.nl 
Morijn Bourgonje                lid morijnbourgonje@gmail.com          543332  
Ingmar van der Woude   lid ikwoude@gmail.com  0651389658 

Nog geen lid? 

Een tientje per jaar voor het eerste lid in 
het gezin. Meer leden uit gezin? De 
volgende 5 euro per jaar. 

Wilt u de Vereniging Dorpsbelangen Zeegse steunen, 
wilt u meedenken, praten en beslissen over uw dorp, 
wordt dan lid. 

U geeft simpelweg een machtiging voor automatisch 
incasso. Het formulier vindt u hier:  
https://www.zeegse-dorpsbelang.nl/images/
bestanden/automatische_incassomachtiging.pdf 

U kunt het downloaden en mailen naar of in de 
brievenbus doen van penningmeester of secretaris.

                                                                         

                                                                                      

        

Voorzitter 
Annet Hadders 
Hoofdweg 5 
Tel 06 46046505

Secretariaat/correspondentie 
Toos Docter 
Hoofdweg 1 
Tel 0592 853207

Penningmeester 
Johan van Fessem 
Schipborgerweg 6 
Tel 06 20389424
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